

for immediate release...

Theatre Glendon presents Erika Ritter's 1980 Chalmers-Award winning play AUTOMATIC PILOT from January 29 through February 2, 1991.

Detailing a few months in the life of "Charlie", a budding female stand-up comedian in Toronto, AUTOMATIC PILOT is a biting satirical, tragically-comedic look at the modern "Relationship" - between women and men, men and men, life and art, and ultimately between individuals and themselves.

During the run of the play, Theatre Glendon will be transformed into a licensed cabaret, mimicking the comedy-club atmosphere in which much of the play is set. Doors and bar open at 7:30 each evening. Performance begins at 8:30.

Tickets for AUTOMATIC PILOT are \$4.00 for students, \$5.00 for non-students. For reservations/information, please call 487-6722. Theatre Glendon is located on the Glendon College campus of York University at 2275 Bayview Avenue, Toronto.

**pour publication
immédiate...**

Du 29 janvier au 2 février, le théâtre Glendon présente la pièce d'Erika Ritter AUTOMATIC PILOT, gagnante du prix Chalmer 1980.

AUTOMATIC PILOT raconte quelques mois de la vie de "Charlie", une comédienne satirique en herbe. C'est une satire mordante, une tragi-comédie sur les relations entre hommes et femmes, entre hommes et hommes, entre la vie et l'art et, en dernier ressort, entre les individus et leur moi.

Pendant la durée de la pièce, le Théâtre Glendon sera transformé en cabaret, à l'image du café-théâtre dans lequel se situe l'action. Les portes et le bar ouvrent à 19 h 30. Le spectacle commence à 20 h 30.

Les billets sont à 4 \$ pour les étudiants et 5 \$ pour les autres. Pour réservations et renseignements, appelez le 487-6722. Le Théâtre Glendon est situé au campus Glendon de l'Université York, au 2275 Avenue Bayview, Toronto.